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Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbel i
választ igénylő kérdést kívánok intézni a Vidékfejlesztési Minisztériumot vezet ő
miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztérium vezetőjéhez

„Hazánk továbbra is melléktermék-lerakó lesz? ”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr !

A korábbi botrányok ellenére a hozzám eljutott információk szerint Zalabaks a
település mellett osztrák és szlovén érdekeltségű cég továbbra is nagy mennyiségben rak l e
biodízel-bioetanol melléktermékeket . Személyesen is meggyőződtem arról, hogy a telepre
rendszeresen érkezik tartálykocsi .

Kérdezem Tisztelt Miniszter Urat, hogy igaznak bizonyulhatnak a helyiekt ő l származó
információim? Rendelkezik-e olyan engedéllyel az érintett cég, ami hígtrágya elhelyezésér e
vonatkozik? Ha igen, évi mekkora mennyiségre? Rendelkezik-e olyan engedéllyel az érintet t
cég, ami bioetanol-biodízel gyártásakor keletkez ő melléktermék elhelyezésére vonatkozik ?
Ha igen, évi mekkora mennyiségre? Kik és milyen gyakorisággal ellenőrzik a jogszabályo k
betartását az adott cégnél?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2013 . május 7 .
Tisztelettel :

Magyar Zoltán
Jobbik
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